

# Renaissance Beauty

All things classical and refined colour the world of designer Bianca Fusco Zanatta

## 文藝復興的情懷

——碧昂卡·澤娜塔優雅輝煌的設計世界

Chinese Text by **Zhao Wen** English Text by **Kate Missine**

Photography by **Jimmy Jeong** Produced and Edited by **Many Ngom**

**碧**昂卡出生在多倫多，母親是一位意大利時尚設計師。家中充滿藝術與設計氛圍的環境，從小便影響著她。在第一次跟著奶奶盛裝參加舞會後，碧昂卡的人生就注定與精美輝煌的設計結下不解之緣。

縱覽世界文藝歷史諸多經典，最讓碧昂卡難以忘懷的是充滿神性的人類藝術巔峰時代——文藝復興時期。對這段永恆經典的神往，讓碧昂卡的设计風格充滿了歐式華麗和古典優雅。碧昂卡在溫哥華創立了自己的設計工作室「M.澤娜塔家居設計」，為加州、意大利、亞洲等世界各地的客戶提供建築和室內設計服務。

在碧昂卡心中，真正的美有著形而上的深遠內涵。這也是為甚麼她會和自己的家人一起，積極投身於慈善事業。「當我還是個小女孩的時候，我就覺得盡力幫助別人是我的一種責任。……無論做任何事，我們都需要人與人直接的互助。這也是每一個人的需要，人人都是平等的。」讓世界變得更美好，是設計與慈善事業的共同點。或許也正是碧昂卡的设计能如此優雅絕倫、美麗動人的原因吧。

From the day her grandmother first dressed her in a ball gown, Bianca Fusco Zanatta, the creative vision behind M. Zanatta Homes & Design, has been surrounded by beautiful things. Now she spends her days making others' lives more beautiful, designing architecture and interiors for the world-famous from Newport Beach to Milan to Asia.

With her mother a fashion designer (and Italian contessa), Toronto-born Fusco Zanatta has recognized her artistic calling since childhood. But when she embarked on a world voyage, she discovered “the beauty of architecture and the Renaissance” and truly found her path. Her love for the period shines in her European-styled, antique-filled interiors.

Beyond art-filled rooms, the designer creates beauty in deeper ways.

“As a young girl, it was my duty to help others,” she says of the roots of the extensive charity work she now does together with her own family. “We all rely on networks of support in anything we do. Everyone deserves the same.”







BIANCA'S FAVOURITE THINGS

Adoring all things Renaissance, Fusco Zanatta marvels at the works of **Michelangelo**, Raphael, and **Leonardo da Vinci**. Her go-to bag for work and play is a classic black **Versace**, and she can't live without her two beauty essentials, **La Prairie** cream and pink **Chanel** lipstick. Colorful pieces from **de Grisogono** are her jewelled indulgence, the perfect accessories to add sparkle to her timeless **Chanel** suits. She has a soft spot for her **Jimmy Choos** and the bright cheerfulness of **gerbera daisies**, and always has her **Louis Vuitton** luggage in tow when on the go. To get away from it all, she jets off to the sunny harbours of **Portofino**, or turns to Venice to be inspired by the exquisite masterpieces of **Andrea Palladio**. While there, she'll treat herself to a sweet whipped dessert, the Madeira-infused **zabaglione**.

文藝復興的藝術傑作中，**米開朗基羅**、**拉斐爾**和**達芬奇**的作品最讓碧昂卡折服。百搭的**範思哲**的經典黑包讓她能工作娛樂兩不誤。**萊珀妮**的面霜和**香奈兒**的粉色唇膏，是她化妝包的必備。瑞士著名珠寶品牌**德·克里斯可諾**的多彩而優雅，與她的品味不謀而合，且與她的**香奈兒**經典套裝是完美的搭配。華麗的銀色**周仰傑**高跟鞋讓她在晚宴中灼灼生輝，而明快的**太陽花**則給她帶來陽光般的好心情。**路易·威登**旅行箱總是她最佳的旅伴，即使是度假，她也要讓自己被美麗絕倫的建築環繞：比如充滿建築傑作的**意大利波托菲諾**，或是擁有**建築大師帕拉第奧**傑作的**威尼斯**。一邊觀賞絕美的建築，一邊享受意大利的著名甜點**沙巴雍**，是她的一大樂事。

# Italian Design at its Finest

Sandy's is proud to have the largest selection of Natuzzi Italia products in Canada.

Sandy's家具店在加拿大為您提供種類最多、最全的意大利Natuzzi家具產品選擇。



**NATUZZI**  
ITALIA

HARMONY  
MAKER

South Italy, Puglia, Salento.

Sandy's Furniture has been a proud retailer of Natuzzi's Italian made products for more than 30 years. We invite you to visit our Natuzzi Italia store inside Sandy's Furniture where you will enjoy a one of a kind experience.

Sandy's榮幸地作為意大利製造家具品牌Natuzzi代理商超過30年。邀請您光臨本店內的Natuzzi家具店，享受獨一無二的購物體驗。

**SANDY'S**  
FURNITURE

1335 United Boulevard, Coquitlam • 604.520.0800  
www.sandysfurniture.ca/natuzzi-italia

Mon - Wed: 9:30AM - 6PM • Thurs & Fri: 9:30AM - 9PM  
Sat: 9:30AM - 6PM • Sun: 11AM - 5PM